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Zanim utworzono  PGE GiEK S.A.Oddział Elektrownia Bełchatów pracownicy zatrudnieni w BOT Elektrowni
Bełchatów S.A. byli uczestnikami Pracowniczego Programu Emerytalnego w PZU. (powiedzmy „starego” PPE)
Po utworzeniu Oddziału Elektrownia Bełchatów dla pracowników Oddziału powstał  „nowy” PPE a „stare” konta
nazywane „uśpionymi”  pozostały bez dopływy składek w PGE GiEK S.A.
W wyniku negocjacji udało się na początku 2014 roku znacząco obniżyć prowizje pobierane przez PZU w „nowym”
PPE (praktycznie o połowę). 
Ponieważ PGE GiEK S.A.  nie doprowadziło do dnia dzisiejszego do obniżki prowizji jakie odprowadzamy od
„starych” kont PPE, ZZPRC zwrócił się do PZU o ich obniżenie. Robimy to chcąc dochować należytej staranności w
dbaniu o interes Członków naszego Związku. 
Niższe koszty obsługi PPE, choć są w interesie Pracowników, nie zwiększają zysku PGE GiEK S.A. i być może to
leży u podstaw nie załatwienia tej sprawy do dnia dzisiejszego.
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